
1 

 

KOMISJA OCHRONY ZDROWIA I OPIEKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

w kadencji 2014-2018 

 

Protokół Nr 5/15 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  20 kwietnia 2015 r. 

w Centrum Medycznym „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu. 

  

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o działalności Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na VII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji radna Maria Sobczak otworzyła 5 posiedzenie Komisji  

i przedstawiła  porządek posiedzenia.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Informacja o działalności Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu  

(materiał sesyjny). 

 

Członkowie Komisji zwiedzili placówkę. 

 

Prezes Zarządu Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu Zbigniew Muras 

przestawił w/w informację.  Dodał, że:  

- zakupiono tomograf komputerowy koszt ok. 950.000 zł; 

- przeprowadzono generalny remont centrum rehabilitacji koszt 760.000 zł; 

- wymieniono rozdzielnicę prądu koszt ok. 50.000 zł; 

- zakupiono karetkę; 

- zagospodarowywane są tereny zielone; 

- zakładana jest kostka brukowa;   

- planowany jest remont izby przyjęć i adaptacja pomieszczeń po dawnej rehabilitacji; 

- otworzono poradnię pediatryczną; 

- wynik finansowy jest dodatni 84.000 zł. 

 

Radna Bożena Palmowska zapytała na czym najbardziej zaoszczędzono. 

 

Prezes CMB poinformował, że cięcie kosztów rozpoczął od likwidacji portierów. 

Oszczędność  miesięczna z tego tytułu to ok. 12.000 zł. W zamian za to wynajęta została 

firma ochroniarska, której  miesięczny koszt to 70 zł. Natomiast wzrost przychodów nastąpił  

z uwagi na otworzenie poradni pediatrycznej (1600 nowych pacjentów) jak i zwiększenie 

liczny pacjentów z 4.888 na  ok. 7.000. Dodatkowo aneksowane zostały kontrakty. 

Pozyskaliśmy kilka nowych firm w ramach medycyny pracy. Zracjonalizowane zostały 
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koszty działania lekarzy na oddziale chorób wewnętrznych i geriatrii. Wszyscy lekarze 

pracują na kontraktach. 

 

Radna Bożena Palmowska zapytała o pielęgniarki. 

 

Prezes CMB odpowiedział, że zespół pielęgniarski się trochę zmniejszył. Wynika to z tego, że 

w ubiegłym roku wprowadził umowę lojalnościową. Umowy tej nie podpisały   

3 pielęgniarki. Płace pielęgniarek są wyższe niż średnia pielęgniarska krajowa.  

 

Radny Adam Bączyk wskazał, że w materiale napisano, że wymierne korzyści przyniosła 

redukcja zatrudnienia na podstawie umów o pracę.  

 

Prezes CMB poinformował, że dysponuje zespołem lekarzy, którzy sami chętnie przeszli na 

kontrakty. Pielęgniarki na kontrakty nie chcą przechodzić.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Ad. 3 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XL/409/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

25 października 2013 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2014. 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przedstawił sprawozdanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

2. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XX/192/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

27 stycznia 2012 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na lata 2012-2014. 

Wicestarosta Zgierski przedstawił sprawozdanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie w zakresie dotyczącym 

Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego 

za rok 2014. 

Wicestarosta Zgierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/19/14 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2015. 

Wicestarosta Zgierski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji. 
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Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 4/15. 

 

Ad. 5 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca  Komisji dokonała zamknięcia 5 posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia  

i Opieki Społecznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała        

 


